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(GPO);
FW: update 2:

Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

Gevoeligheid:

729(GPO)
EPC-Lewel

lO . l . cVertrouweli jk

Zie ne t  onders taande  mail.  . nog  even  k i jken hoe  we  he t  bes t  naa r  reageren .
I k  lees in mail  n ie ts  ove r  sep tember

Van: (GPO) @rws.n l>
Verzonden: maandag 8 j un i  2020 08:12
Aan: K (GPO) @rws.n]>
CC: (GPO) @rws.n l>
Onderwerp: FW: update  2: EPC-Lewel
Gevoeligheid: Ver t rouwe l i j k

Beste ,

Kr i jgen en  ik l a te r  vandaag  een  s tuk  t e r  voorbere id ing van  he t  gesprek  met  V Oord  / BAM?

Graag oa fe i ten / concrete voorbee lden aan leveren waa ru i t  b l i jk t  da t  WOG 3 te t r aag  ver loopt .  Wa t  mij betref t  ge ld t :  we  gaan  n ie t  nog  een  kee r  melden da t  he t  mee r  ti jd kost  om WOG 3 a f  te
ronden .

Van:B (GPO) @rws.nl>
Verzonden: zondag 7 jun i  202014:01
Aan: (GPO) @rws.nl>;  (GPO) (®rws.nl>
Onderwerp: RE: upda te  2: EPC-Lewel
Gevoeligheid: Ver t rouwe l i j k  1 Q ”1 Q

Beste

Ik heb hele mail gelezen.
Het wordt nog een lastig project.
Eerste paar reacties/aandachtspunten:

-aan  de andere kant heeft HR 7.0 toch behoorlijk wat impact op het project. Dus wat mij betreft OK als we een oplossing zoeken in het grijs gebied van uitlegbaarheid en rechtmatigheid binnen DBFM.
In die zin is de zaagtand analyse niet zo relevant ; wel mogelijk het deel betalen waar ze echt recht kop hebben ( meer deelproducten?)
-discussie over staal in NL is voor mij nieuw. Ik vind dat dat wel moet weten want ik sluit niet uit dat verzoek (irt corona problematiek) via bij terecht komt.
Ik ben ook benieuwd wie besloten heeft om meer geld te betalen voor staal uit NL voor keersluizen. En waarom
-ik lees dat insteek gesprek is om aan te geven dat ze te weinig sturen en dat WOG 3 niet goed verloopt.
Graag concrete voorbeelden geven ( bv hoe loopt het met productie van blokken..  en welke onderdeel van “sftce the elephant” wel klaar zijn>

Volgende week verder.

Verzonden met BlackBerry Work
(www.blackberry.com)

Van: (GPO) @ rws.nl>
Datum: vrijdag 05 jun. 2020 12:54 PM
Aan: (GPO) rwsjtib»
Onderwerp: FW: update 2: EPC-Lewel

Ter  info (als achtergrond info voo r  gesp rek  me t  Levvel) .

Van: (GPO) @rws.n l>
Verzonden: vr i jdag  5 j un i  2020 12:12
Aan: (GPO) ■@rws 1 n[>;
Onderwerp: RE: upda te  2: EPC-Lewel
Gevoeligheid: Ver t rouwe l i j k  q

lO . l . c
Kan,  maa r  voo r  w ie  nemen  we  he t  op  en  wa t  beogen  we  ermee?
De mededel ing zou  dan  wo rden :  Levvel  w i l  s taa l  in  NL la ten  fabr iceren ipv  in China en  w i l  da t  OG de  extra kos ten  be taa l t .  He t  gaa t  om naa r  schat t ing euro .

a .  Deze v raag  is op  con t rac t team nivo ges te ld  en  nog  n ie t  op  ande re  p lekken
b .  heeft de  v raag  g is te ren op  cont rac t team nivo a l  bean twoo rd  met "de  keuze is gehee l  aan  Levvel  waa r  ze  he t  s taa l  beste l t ' .
c. Deze mededel ing roep t  in  Den Haag hee l  vee l  v ragen  op ,  die we  n ie t  kunnen  bean twoo rden .  Waarom w i l  levvel  da t ,  wa t  kr i jgen we  e rvoo r  t e rug ,  hoe  s taa t  he t  met de  res t  van  de

onderhande l ing ,  wa t  z i jn  de  to ta le  kos ten d ie we  als OG zouden  moe ten  gaan  ve rgoeden ,  etc.

Mijn advies is om n ie t  iedere wens  van  levvel  in  Den Haag te me lden,  tenz i j  he t  onderdee l  is geworden  van  een  to ta le  package dea l  en  we  kunnen  u i t leggen wa t  RWS e rvoo r  te rugkr i jg t .

Mvg,

Van: (GPO) @rws.n l>
Verzonden: vr i jdag  5 j un i  2020 08:31
Aan: (GPO) @rws.nl>
Onderwerp: RE: upda te  2: EPC-Lewel 2 0 .  . C
Gevoeligheid: Ver t rouwe l i j k

Moeten  we  d i t  misschien in  de  14  daaose  oonemen? Dus :  Levvel  w i l  s taa l  in  NL la ten  fabr iceren iov in  China en  w i l  da t  OG (dee ls !  be taa l t .  He t  oaa t  om ##  €
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Gevoeligheid: Ver t rouwe l i j k

Klopt !  Gisteren exac t  d ie boodschap verkondigd.  Met  a ls gevolg f l ink chagr i jn  bij de  he ren  van  Levvel .  Zeker  n ie t  a fgesproken da t  e r  een  gezamenl i jk  voors te l  komt .  Druk op  WOG HR word t  ve rde r
opgevoerd .

Onders taande  mai l  beg in  van  de  middag ve rzonden  aan  Levvel :

Beste

Vanmorgen heb  ik in te rn  over leg gehad  ove r  he t  voors te l  van  Levvel  om alle s ta len  componenten  in NL te l a ten  fabr iceren i.p.v. China.

Gezien de  actuele ontwikke l ingen z ie t  RWS op  d i t  momen t  geen  aanle id ing om h ie r  als Opdrachtgever  een  ro l  o f  verantwoorde l i j khe id  in  te nemen .

Hiermee bli j f t  he t  derha lve een  keuze  b innen de  verantwoorde l i j khe id  van  Levvel  waa r  de  s ta len  componenten  van  BSM en  NSM gefabr iceerd zul len wo rden .

I k  ver t rouw e rop  h iermee vo ldoende te hebben  geïnformeerd.

Met  vr iendel i jke g roe t ,

Daarna een  b i j zonder  te lefonisch gesp rek  met  . He t  resu l taa t  daa rvan  heb  ik maa r  even  als mai l  b i jgevoegd ter  ler ing en  vermaak.

Gr.

Van: (GPO) < @rws.n l>
Verzonden: donderdag  4 j un i  2020 17:40
Aan: (GPO) @rws.nl>; (GPO) @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>
Onderwerp: RE: upda te  2: EPC-Levvel
Gevoeligheid: Ver t rouwe l i j k

lO.l.c
Ik zou  voor lopig he t  s ignaal  a fgeven da t  Levvel  ze l f  ve ran twoorde l i j k  is waa r  ze  he t  s taa l  inkopen.
Well icht da t  we  in de  e indfase van  W0G3  d i t  pun t  nog  kunnen  gebru iken,  maa r  dan  moet  we l  goed  duidel i jk  z i jn wa t  we  voo r  de  geschat te  extra als RWS terugkr i jgen .

Verder  t e r  info :
be lde  me vanmiddag ove r  de  'maandel i jkse vergoeding ' .  Hi j  had  he t  bee ld  da t  de  t eams  d i t  zouden  u i twe rken  en  we  daa rove r  vo lgende week  in he t  direct ie-over leg een  posi t ie f

bes lu i t  ove r  zouden  kunnen  nemen .
Ik hem ver te ld  da t  da t  d insdag n ie t  de  a fspraak  was .  En,  die u i twerk ing  hee f t  g is te ren in  he t  BOT/Contractenover leg (?) p laa tsgevonden.  Kort en  kracht ig.  RWS kan  vanu i t
rechtmat ighe idsoverwegingen n ie t  ove rgaan  to t  maandel i jkse vergoed ingen.  Daarmee ve rwach t  ik vo lgende week  in ons  direct ie-over leg een  nega t ie f  beslu i t .  Wa t  RWS we l  kan  doen  i s :  op  korte
termi jn  al le deel-WOG's van  Slice t he  Elephant  a fhande len ,  incl beta l ingsregel ingen.  Mits Levvel  daa r  nu  ook  sne l  in  gaa t  ac teren.

lO.l.c
Cont inuing story,

Van: (GPO)< @rws.nl>
Verzonden: donderdag  4 j un i  2020 09:53
Aan: (GPO) @rws.nl>; (GPO) <
Onderwerp: RE: upda te  2: EPC-Levvel
Urgentie: Hoog
Gevoeligheid: Ver t rouwe l i j k

@rws.nl>;  (GPO) < @rws.nl>;  (GPO) < @rws.n l>

Ha |

10. 2. b
I n  he t  ver leden is in he t  d i rect ieover leg vorig j aa r  d i t  we l  bes lo ten  voo r  he t  s taa l  van  de  keers lu izen.  Hiervoor k r i jgen we  nu  van  Levvel  een  rekening
Gepresenteerd  van  (pri jsverschi l  t ussen  China en  NL). Onze  kos tendeskund ige  komt n ie t  ve rde r  dan  (en  eigenl i jk  lager ) .
Dit bes lu i t  kan  ik n ie t  mee r  te rugdraa ien  en  za l  ik  dus  gewoonweg  u i t  moe ten  onderhande len .

1U . 1 . ó

Ik w i l  d i t  voorkomen b i j  BSM en  NSM en  vraag jul l ie concreet  om de  bevest ig ing da t  ik  he t  s ignaa l  naa r  Levvel  kan  a fgeven  da t  z i j  ze l f  veran twoorde l i j k  z i jn  waa r  ze  he t  s taa l  inkopen.

Ik hoo r  g raag  van  jul l ie

Gr.

Van: (GPO) @rws.n l>
Verzonden: donderdag  4 j un i  2020 09:37
Aan: ■(GPO) @rws.nl>; (GPO) <J
Onderwerp: RE: upda te  2: EPC-Levvel
Gevoeligheid: Ver t rouwe l i j k

■
Een kleine opmerk ing van  de  zi j l i jn. Ik begr i jp  nog  s teeds  n ie t  goed  waa rom we  voo r  s taa l  u i t  Ned be ta len .  Is da t  nu  a l leen om een  stabie le p lanning te kr i jgen o f  z i t  e r  ande re  commerciële
be langen achter .  Dat  is over igens een  bes lu i t  van  impor tant ie  waa rvoo r  j e  a ls bed rag  al leen a l  b i j  langs moet ,  en  h i j  bi j de  l i jnt jes kennende .

met  vriendeli jke groet ,

@rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>

lO.l.c

Van: (GPO) @rws.nl>
Verzonden: donderdag  4 j un i  2020 08:30
Aan: (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < ■@rws 1 nl>; (GPO) < [@rws.nl>
Onderwerp: RE: upda te  2: EPC-Levvel
Urgentie: Hoog Q q
Gevoeligheid: Ver t rouwe l i j k

AH, 10.1.C
Goed om te we ten  da t  he t  onde rwe rp  g is te ren aan  he t  e inde van  de  middag aan  de  o rde  is gewees t  in he t  voorbere idend over leg voo r  he t  direct ieover leg van  vo lgende week .

I k  heb  daar in  nogmaals  benad ruk t  da t  RWS al leen invull ing kan  geven  aan  beta l ingen vanu i t  (w i jz ig ings)overeenkomsten zoda t  e r  gronds lag is voo r  beta l ing.

Maandel i jkse beta l ingen (ook  achtera f )  o f  " i nc remente le "  beta l ingen z i jn  n ie t  aan  de  o rde  vanu i t  he t  beg inse l  van  u i t legbaarheid en  rechtmat igheid .

Hier we rden  de  he ren  duidel i jk knap  chagr i jn ig van  en  b leven een  beet je  doorzeuren .  Toen dus  nog  maa r  eens  u i tge legd hoe  een  DBFM-Overeenkomst met f inanciering we rk t .

Ook  he t  onde rwe rp  "a l  he t  s taa l  in NL"  kwam voorb i j  en  ik kri jg daa r  een  s teeds  s lechter  gevoe l  b i j .  Vooral  de  wi jze  waa rop  h ie rover  p raa t  doe t  b i j  mij a rgwaan  opwekken .

Bij deze  w i l  ik jull ie dan  ook  la ten  we ten  he t  een  slecht idee te v inden (in tegenste l l ing  to t  mi jn eerdere  s ignaal) .  Gisteren we rden  we  nl .  t i jdens he t  p lanningsover leg geconf ronteerd met  een
ve rde r  op lopende  ver t rag ing.

Graag jull ie bee ld  en  hopel i jk  instemming om richt ing Levvel  aan  te geven  da t  z i j  ze l f  d ienen te besl issen waa r  ze  he t  s taa l  beste l len.



2) Waar de stalen onderdelen van BSM en NSM besteld worden is vooral een beslissing van Levvel

Van: (GPO) @rws.nl>
Verzonden: woensdag 3 juni 2020 18:16
Aan: (GPO) @rws.nl>; (GPO) < @rws,nl>; (GPO) < @rws.nl>
CC: (GPO) @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) @rws.nl>
Onderwerp: update 2: EPC-Levvel
Gevoeligheid: Vertrouwelijk 1Q  1 C

Beste collega's, 1 0 . 1 . C
Na ons gesprek op 14 mei hebben en ik gisteren weer een Skype-meeting gehad met Levvel ( ■).

De stand van zaken is:
-Levvel presenteerde een hernieuwde financiële 'zaaqtand-analyse'.

-Voor ons (RWS) is de 'zaaqtand-analyse' moeilijk inzichtelijk / navolgbaar.

-Afhandelen van openstaande posten verloopt voorspoedig en draagt zeker bij aan
-Levvel wenst daarnaast een maandelijkse vergoeding van RWS
-RWS wenst een spoedige afhandeling van W0G3 (slice the elephant)

lO.l.c
lO.l.c

lO.l.cRWS wil / kan dat niet bieden.
Levvel beweegt daar onvoldoende in mee.

Verder besproken:
-Dat voor zijn vakantie (13/6) een digitale of bel-afspraak wil met beide CEO's om de RWS-zorgen m.b.t. voortgang WOG3 te bespreken.
-Dat het reguliere directie-overleg RWS-Lewel (project/pfm) op 12 juni gewoon doorgaat; met in ieder geval en WOG3-voortgang op de agenda.

Opvallend: die sinds 2,5 week als in Den Oever rondloopt, wilde of kon nog niet zijn eerste’bPelcie'n mei ons delen.

Mvg,

Van: (GPO)
Verzonden: vrijdag 15 mei 2020 15:42
Aan: (GPO) @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) @rws.nl>
CC: (GPO) @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>
Onderwerp: update: EPC-Levvel
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Van: (GPO)
Verzonden: vrijdag 8 mei 2020 17:09
Aan: (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws,nl>; (GPO) < @rws.nl>
CC: (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>
Onderwerp: vervolg: Early Warning Levvel
Gevoeligheid: Vertrouwelijk Q

Beste collega's, 1 0 . 1 . C
Ter informatie de stand van zaken m.b.t. het
Aan spoor 1 (verzoek van Levvel om openstaande posten zsm af te handelen) kunnen we tegemoet komen.
Aan spoor 2 (verzoek van Levvel om een renteloos voorschot) kunnen we niet tegemoet komen (conform mandaatadvies).
Zie bijlage voor meer informatie stand van zaken.

Verder meldt dat ter versterking is toegevoegd aan de EPC-Levvel. Voor 3 dagen in de week. Tot in ieder geval het einde van dit jaar.
Opgegeven reden: BAM en Van Oord vinden dat er in de afstemming teveel niet goed gaat. Dat geldt zowel in de afstemming tussen de verschillende lagen binnen Levvel, als de afstemming tussen
Levvel en de beide moedermaatschappijen. Alsmede de afstemming van Levvel naar RWS.

Al met al, voorzichtig positieve ontwikkelingen op inhoud, organisatie en relatie.

Mvg,

Van: (GPO)
Verzonden: woensdag 6 mei 2020 10:38
Aan: (GPO) @rws.nl>; (GPO) ■@rws 1 rd>;H (GPO) < @rws.nl>
CC: (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < @rws.nl>
Onderwerp: RE: Early Warning Levvel
Gevoeligheid: Vertrouwelijk

Beste collega's, lO.l.c
In aanvulling op mijn mail van maandagochtend, bijgaand ter informatie de gespreksnotitie van Levvel inzake het
We pakken op project- en pfm niveau de beantwoording op. Hierbij wordt ICG-mandaatadvies betrokken, mede omdat er in het verzoek van Levvel een 'bevoorschotting-aspect' zit.

Mvg,

Van: (GPO)
Verzonden: maandag 4 mei 2020 11:31
Aan: @minbzk.nl>; (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < ■@rws 1 n[>
CC: (GPO) < ■@rws i nl>; | (GPO) < @rws.nl>; (GPO) < tslrws..nl>; (GPO) < @rws.nl>
Onderwerp: Early Warning Levvel
Gevoeligheid: Vertrouwelijk Q q
Beste

Ter info (vertrouwelijk):
Afgelopen vrijdag ben ik einde van de daq benaderd door Levvel ( ).
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Ik heb ik hier verder inhoudelijk niet op gereageerd. Afgesproken dat Levvel een gespreksnotitie schrijft, waarin goed/scherp duidelijk wordt gemaakt wat het probleem is, wat Levvel als
oplossingsrichtingen ziet, wat hun eigen bijdrage daarin is en wat ze van RWS verwachten.
Ik verwacht dat deze gespreksnotitie woensdag komt en dat we de komende periode dit onderwerp op project- en lijnmanagement niveau nog intensief zullen bespreken.




